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Ik denk een goede plan, aandacht voor de Ringdijk. Maar wat de Ringdijk dorpen betreft, 
schrijvers van de aangehaalde brief en recente brief van 21 april, zal de Verkeersveiligheid als 
zelfstandig onderwerp behandeld moeten worden en niet weer mogen ondersneeuwen in de 
grootse plannen van het college. De verkeersveiligheid is op vele plaatsen nog verre van het geen 
er de afgelopen 7 jaar is beoogd met het Ringdijkbeleid en Deltaplan Bereikbaarheid. 
Wat de Ringdijk dorpen betreft kan de verkeersveiligheid niet langer wachten en is snel 
maatwerk gewenst en zal dit bijdragen aan kosten besparingen, invulling geven aan de zo 
belangrijk geachte participatie en snel verhogen van de verkeersveiligheid omdat dit al jaren op 
nummer 1 staat. 
 

De verkeerveiligheid zal de basis moeten vormen voor alle  
“Grote kansen op en met de Ringdijk” 

 


